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OBČINA PREVALJE 
PREVALJE 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 16. maja 2013 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  

 
 
 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 16. maja 2013, ob 17.00 
uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 19. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013– 

obravnava v skladu s 96. členom poslovnika (rebalans št. 1/2013). 
5. Predlog Odloka o plakatiranju v Občini Prevalje – 2. obravnava. 
6. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje 

Stražišče – hiter postopek. 
7. Predlog Odloka o javnem redu in miru – 1. obravnava. 
8. Predlog Soglasja k ceni storitve za neposredno socialno oskrbo na domu v letu 

2013. 
9. Premoženjska bilanca Občine Prevalje na dan 31.12.2012. 
10. Poslovno in finančno poročilo OŠ Franja Goloba Prevalje za leto 2012. 
11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

a) Podelitev nagrade in priznanj za leto 2012 – ZAUPNO GRADIVO.  
b) Mnenje k imenovanju direktorice Doma starejših Na Fari. 

12. Premoženjsko pravne zadeve: 
Poročilo o prodaji nepremičnine izven Načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Občine Prevalje za leto 2013. 

13. Pobude in vprašanja. 
14. Razno. 

 
K tč. 1 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje sta se udeležili župan dr. Matija TASIČ, Podžupanja Margareta JUKIČ ter  podžupan 
Zdravko FAJMUT.  
Seje so se udeležili naslednji člani občinskega sveta : 
1. Stašo LODRANT  
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2. Marko KAVTIČNIK 
3. Hedvika GORENŠEK 
4. Bogdan PUPAVAC 
5. Metka NAVERŠNIK 
6. Bernard PAČNIK 
7. Maks PUČELJ 
8. Matej PEČNIK 
9. Marjan SONJAK 
10. Dušan GOLNAR 
11. Franc JURIČAN 
12. Ivan PUNGARTNIK  
13. Tanja KLEMENC SEKUTI 
14. Andrej STERMEC 
 
Seje so se udeležili še :  
 
1 Štefan ŠUMAH, Direktor Javnega komunalnega podjetja LOG d.o.o., k tč. 9 
2. Veronika ŠART, občinska uprava 
3. Emilija IVANČIČ, občinska uprava 
4. Marija OREŠNIK, občinska uprava 
5. Žiga BERLOŽNIK, občinska uprava 
 
Novinarji :  
1. TV Uršlja, snemalci 
 

K tč. 1 

Na seji je bilo prisotnih 16 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
19. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 

 
 

K tč. 2 
 

POTRDITEV DNEVNEGA REDA 19. REDNE SEJE 
Župan predlaga, da se točka 11. obravnava za točko 3. Predlaga tudi uvedbo nove točke 
9. z naslovom Predlog cenika pokopališke dejavnosti za leto 2013.  
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP  
Svet Občine Prevalje na svoji 19. redni seji, dne 16. maja 2013, soglasno sprejel 
dnevni red 19. redne seje v naslednji obliki: 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 19. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 18. redne seje Občinskega sveta Občine 
Prevalje.  
4. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 
2013– obravnava v skladu s 96. členom poslovnika (rebalans št. 1/2013). 
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5. Predlog Odloka o plakatiranju v Občini Prevalje – 2. obravnava. 
6. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za območje 
Stražišče – hiter postopek. 
7. Predlog Odloka o javnem redu in miru – 1. obravnava. 
8. Predlog Soglasja k ceni storitve za neposredno socialno oskrbo na domu v 
letu 2013. 
9.  Predlog Cenika pokopališke dejavnosti za leto 2013 
10. Premoženjska bilanca Občine Prevalje na dan 31.12.2012. 
11. Poslovno in finančno poročilo OŠ Franja Goloba Prevalje za leto 2012. 
12. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 
a) Podelitev nagrade in priznanj za leto 2012 – ZAUPNO GRADIVO.  
b) Mnenje k imenovanju direktorice Doma starejših Na Fari. 
13. Premoženjsko pravne zadeve: 
Poročilo o prodaji nepremičnine izven Načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Občine Prevalje za leto 2013. 
14. Pobude in vprašanja. 
15. Razno. 
 

K tč. 3 
 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
OBČINE PREVALJE 

 
Gospod Bernard Pačnik je povedal, da je že nekajkrat podal vprašanja, na katera pa ni 
prejel zadovoljivih odgovorov. Posebej izpostavi vprašanje prodaje kabelskega sistema 
televizije, ki je bil v lasti TV Turnšek in sicer po kdo je izvršil prodajo, po kakšni ceni  in pod 
kakšnimi pogoji. V odgovor je prejel obrazložitev, kakšne storitve nudi TV Turnšek. Župan 
se strinja, da odgovor ni pravilen ter da bo sam zahteval vpogled v pogodbo o prenosu 
lastništva.  
 
Gospod Ivan Pungartnik enako navede, da je podal vprašanje, na katero pa ni prejel 
smiselnega odgovora. In sicer se je vprašanje glasilo, da ga zanima, ali bo pri novi ureditvi 
križišča prometna signalizacija pravilno in smiselno postavljena, posebej izpostavi table, 
namenjene tovornim vozilom in dostavi. Župan odgovori, da je ta tabla že naročena in bo 
pravilno postavljena. 

 

V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnika 18. redne seje Občinskega 
sveta Občine Prevalje. 

 
 

K tč. 4 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE PREVALJE 
ZA LETO 2013– OBRAVNAVA V SKLADU S 96. ČLENOM POSLOVNIKA (REBALANS 

ŠT. 1/2013) 

 
Veronika Šart je podala kratko obrazložitev. Občina Prevalje je zaradi povečanih 
obveznosti za proračun v skladu s 40. členom Zakonom o javnih financah pristopila k 
pripravi Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Prevalje za leto 2013.  Pri 
pripravi predloga rebalansa I. je občinska uprava izhajala iz realizacije januar – april 2013, 
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ocenila  prihodke in odhodke do konca leta 2013 in uskladila projekte z dinamiko izvajanja. 
Povečane obveznosti so nastale na proračunski postavki »Zimska služba« zaradi dolge 
zime in obilnega sneženja ter na postavki dokončanja vrtca. Prihodke so se v skupnem 
povečali za 2,6 % in znašajo 7.969.740,00 EUR, prav tako so se povečali odhodki za 2,4 
% in znašajo 8.563.000,00 EUR. Splošni in posebni del predloga rebalansa imata tri 
stolpce. V prvem stolpcu je prikazan Zaključni račun 2012, v drugem Sprejeti proračun 
2013 in v tretjem Predlog rebalansa 2013. Rok za oddajo amandmajev je bil 13.5.2013. 
Nadalje opozori na dodatno gradivo, ki so ga svetniki prejeli naknadno.  
 
Župan doda, da so v letošnjem letu predvideni v realizacijo štirje projekti, ki so financirani s 
strani Evropske unije ter jih na kratko povzame. Opomni, da bo v primeru, da ti projekti ne 
bi bili realizirani letos, občina morala vračati prejeta sredstva. Opozori še, da moramo biti 
pri izvedbi zelo previdni in natančni. Nadalje podrobneje opiše financiranje in postopek del 
pri vrtcu. Gospa Metka Naveršnik prosi, da se občinskim svetnikom te informacije 
posredujejo. Župan odgovori, da jim bodo posredovani. Župan še opozori na spremembo 
zakonodaje na področju DDV ter posledice, ki bodo prisotne pri teh projektih. Omeni tudi o 
pričetkih sporazuma za podpis glede solastništva pokopališča Barbara z Občino Ravne na 
Koroškem.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da 
se je odbor seznanil s predlogom Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine 
Prevalje za leto 2013 ter ga s pripombami, t.j. popravek načrta pridobivanje in 
razpolaganja premoženja za leto 2013, daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik Odbora za KCG, gospod Matej Pečnik, je povedal, da je odbor predlog 
sprememb obravnaval ter izpostavil polemike, ki so se pojavile na seji odbora. Izpostavi 
razporeditev sredstev za sanacijo posameznih cestnih odsekov.  
 
Predsednica odbora za družbene dejavnosti, gospa Metka Naveršnik, je povedala, da se 
je odbor seznanil s predlogom Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Prevalje 
za leto 2013 in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti, Maks Pučelj, je povedal, da je odbor  
Odlok o proračunu Občine Prevalje za leto 2013 obravnaval, ga sprejel in ga daje 
občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, gospod Dušan Golnar, je povedal, da 
se je komisija s predlogom odloka seznanila ter ugotovila, da je skladen z občinskimi 
pravnimi akti ter z zakonodajo. 
 
Gospod Ivan Pungartnik je opozoril na napako pri navajanju prihodkov iz komunalnega 
prispevka,  ki jo je opazil pri pregledovanju gradiva ter povedal, da so mu pristojn i že 
odgovorili, da je napaka odpravljena. Nadalje izpostavi določene postavke. Razume, da je 
potrebno odhodkovno stran zmanjšati. Zanima ga, zakaj so sredstva, namenjena za 
medobčinsko upravo, povečana za trikrat, ter opozori, da so sredstva za gostinstvo in 
turizem močno zmanjšana.  
 
Gospo Metko Naveršnik zanima, koliko sredstev je že bilo vloženo v novogradnjo vrtca, saj 
je v NRP pred letom 2013 in prej povedanim različen podatek. Župan odgovori, da bomo 
NRP uskladili z dejanskim stanjem.  
 
Gospod Ivan Pungartnik opozori, da je v proračunu že kar nekaj časa postavka »obnovitev 
cestnih odsekov« ter pozove, da bi bilo točneje navedeno kateri so ti cestni odseki ter 
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kakšen je vrstni red za obnovo. Župan odgovori, da lansko leto plan ni bil v celoti 
realiziran.  
 
Gospod Dušan Golnar se strinja z gospo Naveršnik ter vpraša, ali sta v premoženjski 
bilanci oba vrtca že vračunana za znesek 320.000 EUR. Nadalje vpraša, ali tisti, ki še niso 
podpisali pogodbe še ne delajo; župan odgovori, da mizarji še ne delajo, ostali pa so že 
pričeli z deli. Nadalje navede, da imajo nadzorniki pogodbe še iz lanskega leta. Gospod 
Golnar nadalje vpraša, kaj pomeni strošek nadzora v višini 1000 EUR pri projektu Regi 
kult. Podžupanja odgovori, da pri tem ne gre za nadzor nad investici jo ampak le za 
vodenje projekta. Gospod Golnar vpraša, kaj vse zajema znesek, namenjen za investicijo. 
Gospa podžupanja odgovori, da je bil sklop vsebin v sklopu tega projekta že predstavljen 
ter ga na kratko povzame.  
 
Gospoda Bernarda Pačnika je zanimalo, kdaj bi naj bil vrtec končan. Župan odgovori, da 
konec avgusta, v kolikor bo projekt potekal v skladu s plani. Gospod Pačnik nadalje 
vpraša, kaj bomo s starimi vrtci oziroma, če že imamo kupca. Župan odgovori, da še ne in 
da je potrebno najprej urediti komunalno opremo, vendar se s tem občinska uprava še ne 
ukvarja, saj je še precej dela z dokončanjem vrtca. Župan še nadalje izpostavi 
problematiko slabe urejenosti in vzdrževanosti lokalnih in državnih cest ter da bodo na 
območju mežiške doline vložili veliko truda,  da se pridobijo sredstva za njihovo obnovo in 
boljše vzdrževanje.  
 
Gospod  Marjan Sonjak je povedal, da je v sklopu podeželja precej cest za obnovo ter 
opomni, da se za podeželje premalo naredi ter da se svetniki premalo potegujejo za 
ureditev podeželja. Župan razloži, da občina ogromno naredi za podeželje ter navede 
primera Leš, Šentanela ter Belšaka. Na kratko povzame plane za prihodnjo leto ter 
navede, da za ureditev vsega želenega žal ni dovolj sredstev. Gospod Bernard Pačnik 
pove, da so v občinskem svetu svetniki iz vseh območij občine ter navede, da se v 
podeželje precej vlaga. Gospod Ivan Pungartnik se strinja z gospodom Pačnikom, da se v 
podeželje ogromno vlaga in če bi preračunali vložek na prebivalca na podeželju, bi bil 
verjetno precej večji od vložka na prebivalca v naselju Prevalje. Gospa Hedvika Gorenšek 
se v imenu krajanov Leš zahvali za ves trud in angažiranost, da se je vaško jedro Leš 
uredilo, ter poudari, da so zdaj zelo prijetna vas in imajo zato dobre začetne možnosti za 
razvoj turizma. Gospod Maks Pučelj prav tako omeni, da se je na Holmecu veliko naredilo. 
Podžupan pove, da je sredstev premalo, da bi se lahko uredilo vse hkrati. Nadalje opozori, 
da je bilo letos zaradi vremenskih razmer ogromno sredstev vloženih v vzdrževanje cest 
ter je zato posledično ostalo manj sredstev za preostali del leta. Gospod Marjan Sonjak 
pove, da je potrebno gledati občino kot celoto ter skrbeti za celotno infrastrukturo. Prej 
omenjeno je povedal zato, da se zapiše plan ter se počasi začne z urejanjem. Gospod 
Golnar predlaga, da naj krajevna skupnost pripravi predlog ter ga predstavi občinskemu 
svetu. Gospod Franc Juričan pove, da se ogromno vlaga v podeželje ter opomni, da je 
predmet točke rebalans proračuna in ne razvoj podeželja.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet: 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 
Občine Prevalje za  leto 2013. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 
 



 6 

K tč. 5 
 

PREDLOG ODLOKA O PLAKATIRANJU V OBČINI PREVALJE – 2. OBRAVNAVA 
 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Pove, da so bili predlogi svetnikov glede odloka 
upoštevani. 
 
Predsednik Odbora za KCG, gospod Matej Pečnik, je povedal, da je odbor odlok 
pregledal, ugotovil, da so bile predlagane spremembe narejene ter ga daje občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, gospod Dušan Golnar, je povedal, da 
se je komisija obravnavala Predlog Odloka o plakatiranju v Občini Prevalje ter ga daje v 
obravnavo in sprejem.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da je na plakatnih mestih še vedno precej plakatov, ki niso 
ožigosani s strani občine ter ima pomislek glede učinkovitosti dela občinskega redarstva 
oziroma ga zanima, kdo to pregleduje. Gospod Pungartnik se strinja ter poudari, da je 
potrebno vzpostaviti nadzor nad plakatiranjem. Zanima ga, kdo bo to kontroliral ter kakšne 
bodo sankcije. Gospod Matej Pečnik odgovori, da je vse to zapisano v odloku. Gospod 
Marko Kavtičnik pove, da je škoda časa hišnikov, ki trenutno opravljajo delo nadzora nad 
plakatiranjem.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. Glasovalo je 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o plakatiranju v Občini Prevalje. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 

 
K tč. 6 

PREDLOG ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA  
ZA OBMOČJE STRAŽIŠČE – HITER POSTOPEK 

 
Žiga Berložnik poda kratko obrazložitev. Navede, da je bila pri pripravi odloka in programa 
opremljanja upoštevana zakonodaja ter da se odlok sprejema po hitrem postopku zaradi 
izrednih potreb občine po čim prejšnjem pričetku z deli.  
 
Predsednik Odbora za KCG, gospod Matej Pečnik, je povedal, da je odbor obravnaval 
Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka ter program opremljanja, ga sprejel 
in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednica odbora za finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da je odbor 
obravnaval Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka ter program opremljanja, 
ga sprejel in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Predsednik komisije za statut in pravna vprašanja, gospod Dušan Golnar, je povedal, da 
se je komisija obravnavala Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka ter 
program opremljanja, ga sprejel in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Razprave ni bilo.  
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V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 6:  
Občine Prevalje sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
območje Stražišče. 
 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
 
 

K tč. 7 
 

PREDLOG ODLOKA O JAVNEM REDU IN MIRU – 1. OBRAVNAVA 
 

Župan razloži, da je bil osnutek odloka predložen svetnikom že na prejšnji seji. Kasneje je 
bila imenovana posebna komisija za oblikovanje končnega predloga odloka. Gospod Matej 
Pečnik, ki je bil član komisije, pove, da je bila v komisijo povabljena tudi medobčinska 
inšpektorica, gospa Klemenc, ki je podala pripombe predvsem na neživljenjske situacije, ki 
jih je osnutek predvideval. Kot primer navede primere kot so prislanjanje koles na objekte 
ter glede uživanja alkoholnih pijač v javnosti.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar je povedal, da je 
komisija obravnavala predlog Odloka o javnem redu in miru – 1. obravnava, ga potrdila ter 
ga daje občinskemu svetu v obravnavo.  
 
Gospod Ivan Pungartnik pove, da je bil sam pred leti pobudnik ureditve tega področja. 
Navede tudi, da je bil sam povabljen v komisijo, vendar je sodelovanje zavrnil. Opomni, da 
je odlok precej obsežen, po njegovem mnenju celo preveč podroben, saj regulira tudi 
področja, ki jih ne bi bilo potrebno urejati tako detajlno. Nadalje opomni, da je glede 
podobne tematike že sprejet odlok, ki ureja pobiranje pasjih iztrebkov ter opozori na 
problematiko nevzpostavljenega nadzora nad tem področjem s strani pristojnih 
inšpekcijskih služb ter poda vprašanje, koliko kazni je bilo izdanih oziroma koliko glob je 
bilo izrečenih.  
 
Gospod Franc Juričan se strinja z gospodom Pungartnikom ter pove, da upa, da bo 
medobčinski redarski organ vestno opravljal svoje delo. Nadalje pohvali, da je popravljena 
verzija veliko boljša od prvotne. Strinja se, da odlok ostro obravnava okoljevarstvene 
kršitve, pri področju ravnanja z domačimi živalmi pa bi predlagal omilitve. Posebej 
izpostavi vodenje živali na javne prostore. 
 
Gospod Bernard Pačnik pove, da se mu zdi, da je predmetni odlok dobra osnova za 
redarsko službo.  
 
Gospod Matej Pečnik se strinja z mnenjem gospoda Pungartnika, kar se tiče opravljanja 
nadzora nad kršitvami. Župan opomni, da je veliko odvisno od samih občanov ter od 
njihove skrbi za okolje, posebej navede pobiranje pasjih iztrebkov.  
 
Gospod Bogdan Pupavac opozori na člen, ki obravnava nočni mir med 22. in 6. uro ter 
izpostavi občane, ki opravljajo nočno delo ter opozori, da je za te občane čas počitka 
drugačen. Podžupanja izpostavi, da je v odloku posebej prepovedana uporaba kosilnic ob 
nedeljah, kar je strožja norma, kot jo predvideva zakonodaja. Predlaga, da se v dikcijo 
norme dodajo tudi prazniki. 
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V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 7: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o javnem redu in miru v Občini 
Prevalje v prvi obravnavi. 
 
 

K tč. 8 
 

PREDLOG SOGLASJA K CENI STORITVE ZA NEPOSREDNO SOCIALNO 
OSKRBO NA DOMU V LETU 2013 

 
Gospa Metka Naveršnik poda kratko obrazložitev. Pove, da je odbor predlog obravnaval. 
Razloži, da se je subvencija ponovno uvedla in da je sedaj cena za končnega uporabnika 
ponovno enaka.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da 
se je odbor seznanil s predlogom cene storitve za neposredno socialno oskrbo na domu v 
letu 2013, ter ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. Ob enem pove, da upa, 
da bo cena ostala enaka tudi po predvidenem dvigu DDV.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da je načeloma proti podražitvam. Vpraša, da je v predlogu 
navedeno, da je precejšnje zvišanje stroška na strani občine. Gospa Naveršnik razloži, da 
je občina dala večjo subvencijo ter da gre samo za prerazporeditev sredstev iz ene na 
drugo proračunsko postavko.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 8: 
Iz sredstev proračuna Občine Prevalje se od 1.6.2013 dalje zagotavlja 55,15% 
subvencija k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu, ki znaša: 
o 8,24 € za opravljeno uro storitve,  
o 11,54 € za opravljano uro storitve dežurstva na dela prost dan in  
o 12,36 € za opravljeno uro storitve za praznično dežurstvo.  
 
Cena storitve za uporabnika znaša 3,53 €. 
 
Polna cena storitve znaša 14,94 €. 

 
 

K tč. 9 
 

PREDLOG CENIKA POKOPALIŠKE DEJAVNOSTI ZA LETO 2013 
 
Župan pove, da se vsako leto cene pokopališke dejavnosti dvignejo v skladu z rastjo 
življenjskih stroškov.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da 
se je odbor seznanil s predlogom cenika pokopališke dejavnosti za leto 2013 in ga 
predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. Hkrati poda pobudo, da se predlogi 
sprememb cen v prihodnje podajo pravočasno in sicer v mesecu novembru za naslednje 
leto.  
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Predsednik Odbora za KCG, gospod Matej Pečnik, je povedal, da je odbor obravnaval 
predlog cenika pokopališke dejavnosti za leto 2013 ter ga daje občinskemu svetu v 
obravnavo in sprejem.  
 
Gospod Bernard Pačnik pove, da je preveril cene pokopališke dejavnosti po drugih 
občinah v Sloveniji ter da smo, kar se tiče cen pokopališke dejavnosti, v samem vrhu 
države.  
 
Gospod Ivan Pungartnik opozori, da je komunalno podjetje javno podjetje, ki naj ne bi 
delalo za profit ampak za zadovoljevanje javnih potreb. Pove tudi, da bi naj bilo iz 
pokopališke dejavnosti več prihodkov kot odhodkov, ki pa so namenjeni za kritje izgub na 
drugih področjih. Za primerjavo poda primer Avstrije ter njihovega sistema obračuna 
najemnine za grobove.  
 
Gospod Dušan Golnar pove, da se pokojnine ne dvigujejo, rast življenjskih stroškov pa je 
ves čas prisotna. Sicer gre za podražitev le za 1 EUR na mesec. Nadalje vpraša, kdo 
odobri oziroma predlaga to ceno ter če je nadzorni svet s predlogom seznanjen.  
 
Podžupan pove, da komunalno podjetje izvaja storitev za potrebe občine. Nadalje pove, 
da se bo kmalu pričela investicija v ureditev ceste na pokopališče.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da je načeloma proti vsem podražitvam in tudi doslej je 
glasoval proti vsem podražitvam. Res gre samo za 1 EUR, vendar se dražijo tudi druge 
stvari, kar pa se sešteva.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek pove, da so položnice z novo ceno že bile poslane, četudi cena 
še ni bila potrjena in napove, da bo glasovala proti.  
 
Gospod Bernard Pačnik ne bi podprl podražitve, vendar je v ozadju plan, na katerega čaka 
že zelo dolgo in sicer s sofinanciranem občine Ravne na Koroškem, zato bo podražitev 
podprl. Gospod Golnar pove, da ni povezave med najemnino grobov ter izgradnjo ceste.  
 
Podžupan opozori, da je cesta sestavni del pokopališke infrastrukture in bo tako izvedena 
s sofinanciranjem Občine Ravne na Koroškem in Občine Prevalje. Nova infrastruktura je 
investicija v pokopališko dejavnost. Pretežni del sredstev bo komunalno podjetje dobilo iz 
izgradnje in odlaganja odpadnega materiala.  
 
Gospod Marko Kavtičnik opomni, da zvenijo pogovori, kot da je podražitev potrebna zaradi 
izvedbe investicije. Župan to zanika. 
 
Direktor Štefan Šumah pove, da pokopališka dejavnost ne dela z dobičkom ampak z 
izgubo. Pove, da se podjetje trudi, da bi bilo pokopališče čim bolj urejeno ter pravi, da 
dvomi, da bo karkoli ostalo od najemnin. Opomni tudi na novo uredbo, ki določa, da v 
kolikor določena dejavnost posluje negativno, mora v naslednjem letu samodejno dvigniti 
cene. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. Glasovalo je 13 svetnikov. 
S 12 glasovi za in 1 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 9: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme nove cene najemnin grobov za leto 2013, ki 
znašajo: 
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K tč. 10 
 

PREMOŽENJSKA BILANCA OBČINE PREVALJE NA DAN 31.12.2012 

 
Veronika Šart poda kratko obrazložitev. Razloži sestavo in delitev Premoženjske bilance. 
Omeni, da so največje razlike nastale pri vrednostih nepremičnin zaradi tržnih nihanj. 
Kratkoročne dajatve so se povečale za višino depozitov.  
 
 Predsednica Odbora za proračun in finance, gospa Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, 
da se je odbor seznanil s Premoženjsko bilanco Občine Prevalje na dan 31.12.2012, jo 
sprejel ter jo daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Gospa Metka Naveršnik vpraša glede 66.523 EUR - Javni sklad RS za razvoj. Veronika 
Šart obrazloži, da je bil ta znesek preknjižen zaradi kredita. Gospa Navršnik opozori na 
posledično neusklajen saldo.                 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 14 svetnikov. 
S 14 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 10: 
Občinski svet Občine Prevalje potrjuje premoženjsko bilanco Občine Prevalje na 
dan 31.12.2012. 
 
 

K tč. 11 
 

POSLOVNO IN FINANČNO POROČILO OŠ FRANJA GOLOBA  
PREVALJE ZA LETO 2012 

 

Ravnateljica Osnovne Šole Franja Goloba, gospa Mira Hancman, je podala kratko 
obrazložitev. Pove, da je poročilo sestavljeno iz dveh delov in sicer iz poslovnega in 
finančnega dela. V poslovnem opisujejo pedagoško dejavnost, ki sestavljajo šolsko leto in 
temeljijo na delovnem načrtu. Vse zastavljene dejavnosti so tudi realizirali. V finančnem 
delu je razvidno, da sta osnovna šola in vrtec pozitivno poslovala in sicer je imela osnovna 
šola presežek prihodkov nad odhodki v višini 11.665,59 EUR, vrtec pa 254,42 EUR. Šola 
je imela tako velik presežek, ker določena predvidena vzdrževalna dela niso bila izvedena. 
Poudari, da je bilo gospodarjenje šole in vrtca gospodarno, sredstva pa porabljena 
namensko.  
 
Gospod Dušan Golnar je za Odbor za poračun in finance povedal, da je odbor poročilo 
obravnaval, ga sprejel in ga daje občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Gospod Ivan Pungartnik pohvali poročilo. Vpraša glede nacionalnega preverjanja znanja 
ter izpostavi način ter sistem ocenjevanja pri tem preverjanje. Gospa ravnateljica razloži, 
da je nacionalno preverjanje znanja drugače zastavljeno od običajnega ocenjevanja. 
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Naloge temeljijo na splošni razgledanosti in razumevanju. V primeru slabših rezultatov, 
primerjajo rezultate z učnim uspehom.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da se tudi pri maturitetnih preverjanjih znanj kriteriji nižajo 
glede na celotno uspešnost in prav tako ni mogoče vleči vzporednic z običajnim 
preverjanjem znanja.  
 
Župan še doda, da je tudi nadzorni odbor obravnaval poročilo ter ga pohvalil.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 15 svetnikov. 
S 15 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 11: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Poslovno in finančno poročilo OŠ Franja 
Goloba Prevalje za leto 2012. 
 
 

K tč. 12 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, 
 VOLITVE IN IMENOVANJA: 

A) PODELITEV NAGRADE IN PRIZNANJ ZA LETO 2012 – ZAUPNO GRADIVO.  
B) MNENJE K IMENOVANJU DIREKTORICE DOMA STAREJŠIH NA Fari 

 
Gospod Maks Pučelj, predsednik KVIAZ, poda kratko obrazložitev ter predstavi kandidate 
za posamezne nagrade in priznanja.  
 
Gospod Marko Kavtičnik pohvali izbiro in opozori komisijo glede slovničnih in pravopisnih 
napak pri imenih in kandidatih.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti je bil sprejet  
SKLEP k tč. 12: Občinski svet Občine Prevalje je odločil, da podeli nagrado in 
priznanja za leto 2012: 
1. NAGRADA OBČINE – Davorinu in Dragomirju BENKU za izjemne uspehe pri 
demokratičnemu razvoju družbe, za dosežke in rezultate, ki so pomembni za razvoj 
občine, delo in življenje v njej in njen ugled (Predlagatelj: Rafael Škufca s skupino 
krajanov Občine Prevalje).  
2. PRIZNANJE OBČINE - Gostilni in turistični kmetiji Marin – Miler v Šentanelu, 
za trajni prispevek pri razvoju turističnega utripa v Šentanelu in širši Koroški, za 
kulturno povezovanje in ohranjanje etnološke vsebine (Predlagatelj: Lista “Delamo 
za občino Prevalje”).  
3. PRIZNANJE OBČINE – Jožefu KOZLARJU za dolgoletno ustvarjalno delo na 
področju turistične dejavnosti na Poljani, za povezovanje kulturno-turistične 
ponudbe v Mežiški dolini in zamejski Koroški, za ohranjanje kulturne dediščine 
(Predlagatelj: Lista Delamo za občino Prevalje”, Hedvika Gorenšek).  
4. PRIZNANJE OBČINE – Jožefi SEIDL, za dosežke in rezultate, ki pomenijo 
pomemben prispevek pri razvijanju družbenih dejavnosti v Krajevni skupnosti 
Holmec in občini Prevalje (Predlagatelj: Kulturno društvo Holmec). 
5. ZLATO SUŠNIKOVO PRIZNANJE – Rajku ORTANU za njegovo dolgoletno 
kulturno delovanje in dosežke na glasbenem področju (Predlagatelj: Kulturno 
društvo “Mohorjan” Prevalje). 
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6. SREBRNO SUŠNIKOVO PRIZNANJE – Marijanu GERDEJU za njegovo 
dolgoletno delovanje na glasbenem področju kot zborovodja in širšem kulturnem 
področju (Predlagatelj: Kulturno društvo Šentanel). 
7. BRONASTO SUŠNIKOVO PRIZNANJE – Aniti KORDEŽ GRÖGL – za izjemno 
pedagoško delo na glasbenem področju mladinskega zborovstva in 
enaindvajsetletno ustvarjalno delo v ŽPZ Karantanija (Predlagatelj: Župan dr. Matija 
Tasič in Lista za občino Prevalje). 
8. SREBRNO PRIZNANJE ZA ŠPORT – Vinku SONJAKU za njegov delež pri 
razvoju kegljaškega športa na Prevaljah in mentorsko delo z mladimi (Predlagatelj: 
Kegljaški klub Korotan Prevalje). 
9. BRONASTO PRIZNANJE ZA ŠPORT – Ivu FUŽIRJU - za aktivno delo in 
razvijanje športnega življenja na Lešah in ŠD Leše in sodelovanje pri vseh 
dejavnostih v kraju (Predlagatelj: Lista Delamo za občino Prevalje”, Hedvika 
Gorenšek). 

 
 
 
Nadalje Gospod Maks Pučelj, predsednik KVIAZ, predlaga Stanko Vauh, za direktorico 
Doma starejših Na fari za naslednje mandatno obdobje petih let od 1.8.2013 dalje.  
 
Gospod Ivan Pungartnik vpraša, kdo je bil drug kandidat za mesto direktorja. Gospod 
Maks Pučelj odgovoril, da je bila prijavljena še ena gospa, ki je tudi ustrezala razpisnim 
pogojem.  
 
Podžupanja je omenila, da je eden od članov na odboru za družbene dejavnosti pripomnil, 
da razpis ni bil dovolj javno objavljen. Razloži, da je bilo v objavljeno v skladu z 
zakonodajo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti je bil sprejet  
SKLEP k tč. 12:  
Občinski svet Občine Prevalje daje pozitivno mnenje k imenovanju Stanke VAUH, 
univ.dipl.prof., stanujoče Trg 1a, Prevalje, za direktorico Doma starejših Na Fari za 
naslednjo mandatno obdobje petih let od 01.08.2013 dalje. 

 
 

K tč. 13 
 

PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE: 
POROČILO O PRODAJI NEPREMIČNINE IZVEN NAČRTA RAZPOLAGANJA Z 

NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE PREVALJE ZA LETO 2013 
 

Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Občinski svet seznani s prodajo nepremičnine 
parc. št. 35/14, k.o. 884 - Farna vas, v velikosti 3 m2, kjer je del hiše stal na javnem 
dobrem in ga občina ne potrebuje za potrebe javne infrastrukture.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za in 0 proti, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 13: 
Občinski svet občine Prevalje se je seznanil s prodajo nepremičnine izven Načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2013 za parcelno št. 36/14 k.o. 884 
– Farna vas. 
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K tč. 14 

 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Občinski svetnik Maks PUČELJ je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
 
1. Obljubljena je bila ureditev odvodnjavanja pri Kozolcu na Poljani do 24. maja, ko  
Turistično društvo Poljana prireja tridnevno prireditev. 
2. Ponovno opozori na problem bankin pri Skuku. 
3. Na odcepu regionalne ceste proti OŠ Holmec se cesta poseda. Postavljeni so samo 
količki, soseda je položila deske, ni pa zasuto. 
4. Čim prej je potrebno sklicati sestanek za naselje Borovnica.   
5. Dovoz do trgovine Spar iz glavne ceste bi lahko bil širši. 
6. Sanirati je potrebno igrišče pri OŠ Holmec. Zasilno vsaj do 25.5.2013, ko bo potekal 
Turnir Svobode in miru. 
7. Kdaj bo saniran pločnik pri TRO-ju na Prevaljah in kdo ga bo saniral. 
8. Povabi na Pohod Svobodi in miru, dne 18.5.2013 ob 8. uri, zbirališče je pri Gostilni Pik, 
ob 11. uri pa na Proslavo na Poljani.  
 
Občinska svetnica Tanja KLEMENC SEKUTI je podala naslednje vprašanje oziroma 
pobudo: 
 
9. Na zadnji seji občinskega odbora DeSUS, je predstavnica Karitasa prosila za pomoč. 
Skladišče Karitasa je popolnoma prazno. Ker so stiske vedno večje, se apelira na svetnike 
in občane, naj v svoji neposredni okolici skušajo organizirati zbiralne akcije hrane, oblačil, 
posteljnine, čevljev, igrač in jih odpeljejo v skladišče Karitas.  
 
Občinski svetnik Marko KAVTIČNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
10. Opozori na zanemarjenost struge Farskega potoka Pod gonjami, ki v deževnem 
vremenu narase, je poln mulja, trave in kač. Po stezi ob potoku se sprehajajo otroci iz 
vrtca. Potrebno bi bilo tudi pokositi. 
11. Opozori, da je na južni strani osnovne šole ograja odprta, sprehajalci se zato lahko s 
psi sprehajajo po stezi, ki je namenjena za atletiko. 
12. Ponovno opozori na investicijsko vzdrževanje ceste t.i. Prodanovič. Stanovalci 
opozarjajo, da cesta ni lastniško urejena. Niti ni bila lastniško urejena cesta, ki se je 
uporabljala pred 30 leti (speljana je bila drugje).  
13. Na direktorja JKP Log, d.o.o. naslovi vprašanje, ali bi bilo mogoče dostop do parkirišča 
na pokopališču Barbara omejiti z rampo.  
 
 
Občinski svetnik Dušan GOLNAR je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
14. Oba prazna vrtca je potrebno dati čim prej v program prodaje in razmisliti o učinkoviti 
uporabi prostora.   
 
Občinski svetnik Bernard PAČNIK je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
15. Opozori, da cesta na Leše še ni pometena in je takšna kot je, nevarna za motoriste. 
Odgovor poda občinska svetnica Hedvika Gorenšek. 
16. Glede javne razsvetljave na Prisojah opozori, da so en teden luči gorele dan in noč, 
zdaj ne gorijo več. Z odgovorom tajnika ni zadovoljen (glede uveljavljanja garancij). 
Zadeve se ne morejo reševati v nedogled. 
 
Občinski svetnik Franc JURIČAN je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
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17. Obžaluje, da ni vedel, da cesta ob Meži ni več enosmerna.  
 
Občinska svetnica Hedvika GORENŠEK je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
18. Odgovori na vprašanje občinskega svetnika Bernarda Pačnika, da se cesta na Leše že 
čisti. Dela so se začela danes. 
19. V okviru projekta Starejšim prijazna občina, daje pobudo, da se brezplačni javni 
prevozi starejšim občanom omogočijo tudi v okviru krajevnih skupnosti, ne samo v mestu.  
20. Glede rova Franciskus pove, da je tam potekala sečnja in da so ob parkirišču sedaj 
kupi vejevja in tudi rov je neurejen. Potrebno je rov urediti, saj prihaja sem kar nekaj 
obiskovalcev, rov je bil namreč, poleg nekaterih drugih enot, uvrščen v UNESCO-ov  
register. To je v domeni lastnika, nekdo pa bi moral od lastnika zahtevati, da to uredi.   
21. Predlaga, da župan enkrat na mesec na KTV predstavi občanom pomembnejše 
odloke. 
22. Predlaga, da se obvestila, vabila ipd., ki so na KTV neberljiva, popravijo. 
 
Občinski svetnik Bogdan PUPAVAC je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
23. Pri trgovini SPAR je bila odstranjena tabla za osmrtnice. Občina naj se pozanima, ali je 
možno, da se tabla postavi nazaj.  
 
Podžupanja Margareta JUKIČ je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
24. Skupina občanov daje pobudo, da JKP Log, d.o.o. pripravi poročilo, koliko je zbranih 
odpadnih surovin, kakšen je znesek teh in kako so ta sredstva porabljena. Ljudje 
pričakujejo, da bodo posledično komunalne storitve cenejše. Občani odpadke zbirajo, 
ločujejo, torej gospodarijo s temi odpadki ter dovolijo, da jih podjetje nadalje trži. Želijo 
vedeti kam se ta delež povrne in za koliko je sled temu iz naslova odpadnih surovin cena 
komunalnih storitev nižja.  
25. Starejši ljudje s Fare niso zadovoljni z ureditvijo prometnega režima pri »Pečijevi« hiši. 
Rečeno je bilo, da ne bo ovir (pločnikov, posegov v sredino cestišča). Obljubljeno je bilo 
majhno krožišče, kot je Na Fari.  
Župan poda odgovor, da mini krožišče ne pride v poštev zaradi tovornjakov, ki vozijo v 
zadrugo, na železniško postajo in do Lesne. Potrebna bi bila izgradnja večjega krožišča, 
kar pa iz finančnega in lastniškega vidika, trenutno ni mogoče. Poseči bi bilo potrebno v 
privatno zemljišče. Je pa varnost otrok sedaj s to ureditvijo gotovo večja. 
 

K tč. 15 
 

RAZNO 
 

Gospod Marjan Sonjak opomni na navedbo direktorja komunalnega podjetja, da bodo 
pričeli z zaračunavanjem odvoza smeti ter pozove, da občinski svet tega ne sme dopustiti. 
Podžupan razloži, da je vmes nastala sprememba sistema glede odvoza odpadkov.  
 
Gospod Ivan Pungartnik opomni na prometni režim pri krožišču ter pokrivanje prometne 
signalizacije v času izgradnje krožišča.  
 
Gospod Dušan Golnar se zahvali v imenu upokojencev, ki niso člani društva upokojencev, 
da so uredili brezplačen prevoz z avtobusom. 
 
Gospa Hedvika Gorenšek opozori, da je eno od društev imelo ugovor glede razdelitve 
sredstev zoper odločitev. Pozove pristojne, da naj društvo opomnijo, v kolikor vloži 
nepopolno vlogo. Kot primer navede nekaj kulturnih skupin, ki po njenem mnenju niso 
prejele zadostno število točk. Posebej opomni na pravilnik, ki določa možnost dodatnih 
točk za kvaliteto ter navede vrhunske rezultate Koroškega akademskega pevskega zbora 
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(KAPZ) in opozori, da zbor ni prejel dodatnih točk zaradi uspešnost. Gospod Marko 
Kavtičnik opozori, da je bilo v vlogi navedeno, da skupina nima vaj, KAPZ pa je prejel 
dodatne točke za nadstandard. Gospa Gorenšek pove, da se zaveda, da gre za ljubiteljsko 
kulturo ter opozori na uporabo kriterijev za dodeljevanje točk ter na možnost poziva 
društvom o dopolnitvi vloge. Gospod Golnar pozove, da se z delitvijo sredstev seznani tudi 
občinske svetnike. Gospa Klemenc Sekuti še razloži, da se je potrebno držati kriterijev ter 
dodeljevati točke korektno. Gospod Bernard Pačnik pove, da imamo močno in kvalitetno 
kulturo. Večkrat je že opozoril, da bi se svetnikom posredovalo gradivo vseh odborov, saj 
bodo svetniki tako lahko bolje obveščeni. Gospa Metka Naveršnik opozori na postavljanje 
meril ter da mora biti pravilnik sestavljen tako, da različni ocenjevalci pridejo do enakih 
rezultatov, saj v nasprotnem primeru merila in pri odločanju ne sme biti prisotna 
subjektivnost in predlaga spremembo pravilnika glede točkovanja. Gospod Marko 
Kavtičnik pove, da so pravila dovolj dobro sestavljena. 
 
Gospod Franc Juričan izrazi podporo podžupanji glede urejanje okolice šole. Poda tudi 
kritiko občini, saj meni, da je šlo pri postavljanju novih oziroma cen JKP Log d.o.o. brez 
soglasja občinskega sveta in meni, da gre za prekoračitev pooblastil. Župan pove, da je 
šlo za napako na strani komunalnega podjetja.  
 
Gospod Golnar še opozori na postavitev nediskriminatornih pravil, v kolikor se bo pravilnik 
o točkovanju spreminjal.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 
 
 
       Zapisala                                                                                              Župan  
   Žiga BERLOŽNIK                                                                         dr. Matija TASIČ 
  Jana HORVAT 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 2 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 3 - Izvršen, zapisnika sta odložena v zbirko listin in posredovana v objavo na      
spletu. 
 
Sklep št. 4  - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Sklep št. 5 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 6 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 7 - Izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 8 - Izvršen na seji.  
 
Sklep št. 9 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 10 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 11 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 12 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 13 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 14 - Izvršen na seji. 
 
Sklep št. 15 - Izvršen na seji. 
 
 
 
 
Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 


